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A 6G rendszerek divatos manapság az AI native, azaz a “mesterséges intelligenciában született” 

kifejezést használni. Az előadásomban kitérek arra, hogy miként jelenik majd meg az AI a 

rendszerben magában, a rendszerfelügyeleti rendszerekben, a rendszerfejlesztésben és végül, 

de nem utolsó sorban, milyen új hálózati és kommunikációs szolgáltatások várhatók, melyeket 

a mesterséges intelligenciára fognak alapozni. 


